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Sammanträdesdatum  
2011-03-16 

Omsorgsnämnden 

 

 Utdragsbestyrkande: 
 

Plats och tid: A-salen, Guldsmeden, Hudiksvall 

Förtroendevalda: Beslutande: Ej beslutande: 
 Kåge Wallner (MP) ordf 

Birgitta Medin (M) 
Kerstin Karlsson (M) 
Agneta Palmqvist (M) 
Marcus Olsson (C) 
Jessica Norman (C) 
Agneta Nordenström (MP) 
Lillemor Nilzén (KD) 
Göran Thapper (S) 
Siw Karlsson (S) 
Hans Bengtson (S) 
Gunnar Björn (S) 
Daniel Fors (S) 
Kent Kanon (S), t o m § 42 
Maria Johansson (S) 
 

Åsa Eriksson (MP) 
Hans-Göran Floren (M) 
Peter Dons-Möller (M) 
Kristina Träff (M) 
Ann-Marie Eriksson (C) 
Veronica Larsson (C) 
Carina Ericsson (FP) 
Nina Burchardt (S) 
 
 
 

 
Övriga deltagare: Sekreterare Gunilla Andersson, förvaltningschef Pia Andersson, 

ekonom Anette Ståby § 40, verksamhetschef Eva Näslund § 40, 
verksamhetschef Inger Myrsten § 40, verksamhetschef Anna-Carin 
Keisu § 40, verksamhetschef Katarina Niemi §§ 40 och 41, 
enhetschef Maria Sellberg § 40, verksamhetschef Per Iversen § 40. 

 
Utses att justera: Marcus Olsson  
 
Justeringens plats 
och tid: Omsorgsförvaltningen den 22 mars kl. 13.30 

Underskrifter:  Paragrafer: 39-43 

Sekreterare: Gunilla Andersson 

Ordförande: Kåge Wallner 

Justerande: Marcus Olsson   
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§ 39 Anmälan av övrig fråga 

Ärendebeskrivning 
Birgitta Medin (M) anmäler en övrig fråga. 

____ 
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§ 40 Bokslut 2010 

Ärendebeskrivning 
Bokslutet för år 2010 visar ett överskott på 7,3 miljoner kronor. Jämfört med 
föregående år har nettokostnaden sänkts med drygt 3,2 miljoner kronor.  

Personalkostnaderna har ökat med 1,7 %, vilket är mindre än utfallet av 
lönerevisionen. Personalkostnaderna utgör 93 % av nettokostnaden. 
Pensionsavgångarna är stora de närmaste åren, toppen nås 2013 då 51 personer går i 
pension, förutsatt att de går i pension det år de fyller 65 år. Under åren 2011-2019 
beräknas 360 av omsorgsförvaltningens personal gå i pension.  

Antalet hemtjänsttimmar för 2010 slutade på 314 938 timmar, åtagandet för 2011 
ligger på 312 000 timmar. 

Ekonom Anette Ståby gör en övergripande genomgång av ekonomin och 
förvaltningschef Pia Eklund gör en övergripande genomgång av viktiga händelser 2010 
och de utmaningar som väntar framöver.  

Verksamhetscheferna och enhetschefen för rekryteringsenheten går igenom sina 
respektive områden och redovisar positiva och viktiga händelser 2010 och en del av 
utmaningar som väntar i framtiden. 

Förvaltningschefen lämnar fyra frågor till nämnden, vilka diskuteras i grupper.  

1 Hur hanterar vi budgetsänkningen på 5,4 miljoner kronor? Ska den fortsätta även 
2012? 

2 Hemtjänsttimmarna ökar. Hur ska vi se på resursfördelning/tilldelning framåt? 
Vilken inverkan kan Lov få?  

3 Ökad efterfrågan på boenden för personer med funktionsnedsättning och inom 
socialpsykiatrin. Vilken utbyggnad behövs och vilket område ska prioriteras? 

4 Demensplatser och eventuell utbyggnad 
Nytt demensboende i Dellenbygden? Vilken väg ska vi gå: a) Bygga specialplatser 
eller b) anpassa alla befintliga platser för demens och behålla ett mindre antal till 
icke dementa?  
Hur många platser och när är det realistiskt att påbörja en utbyggnad inom 
äldreomsorgen? 
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Ordförande tackar för informationen och konstaterar att beslut om bokslutet ska tas 
på nämnden i april.  

_____ 
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§ 41 Medborgarförslag om att överbliven skolmat skänks 
till Hudiksvalls natthärberge 

Dnr 2011-015-008 

Ärendebeskrivning 
Carina Ringström, Hudiksvall, har lämnat in ett medborgarförslag om att den mat som 
skolorna slänger i stället skänks till föreningen HNH, Hudiksvalls Natthärberge. 

Kommunfullmäktige beslutade 2010-11-29 § 11 att medborgarförslaget får väckas och 
lämnas till lärande- och kulturförvaltningen för beslut. 

Lärande- och kulturförvaltningens arbetsutskott konstaterar 2011-01-11 § 6 att 
kostchefen har det övergripande ansvaret för kommunens måltidsverksamhet och att 
kostchefens organisationstillhörighet är omsorgsförvaltningen och beslutar därför att 
överlämna medborgarförslaget till omsorgsnämnden för handläggning. 

Kostchef Katarina Niemi konstaterar i sitt svar att medborgarförslaget hänvisar till en 
artikel i Ht den 22 oktober 2010 om hur skolorna i Hudiksvalls kommun slänger 
överbliven fullt ätbar mat. Det svinn som redovisas i artikeln är hur mycket eleverna 
”tar för mycket” på sina tallrikar som man sedan inte orkar äta upp och det hamnar i 
sophinken. 

Den mat som annars slängs på skolorna är om det blivit mat kvar och som har varit 
ute i serveringen i skolmatsalen. Maten får enligt livsmedelslagen inte kylas ner och 
sparas. 

Kostchefen konstaterar att tanken är god men eftersom vi måste följa livsmedelslagen 
så har vi ingen möjlighet att skänka maten till Hudiksvalls Natthärberge. 

Kostchef Katarina Niemi föredrar ärendet. 

Omsorgsnämnden föreslås besluta  

att med hänvisning till livsmedelslagen, avslå medborgarförslaget om att överbliven 
skolmat skänks till Hudiksvalls Natthärberge. 

Omsorgsnämnden beslutar  

att med hänvisning till livsmedelslagen, avslå medborgarförslaget om att överbliven 
skolmat skänks till Hudiksvalls Natthärberge. 
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§ 42 Öppna sammanträden 

Dnr 2011-022-006 

Ärendebeskrivning 
I Omsorgsnämndens nuvarande reglemente står inget om att dess sammanträden är 
öppna för allmänheten, det innebär att allmänheten inte får närvara vid nämndens 
sammanträden. 

Av Kommunallagens 6 kap 19 a § framgår att ”En nämnds sammanträden ska hållas 
inom stängda dörrar. Nämnden får dock besluta att dessa sammanträden ska vara 
öppna, om fullmäktige har medgett det”. 

Om fullmäktige har medgett det, får nämnden besluta att den eller de som har väckt 
ett ärende genom medborgarförslag får närvara när nämnden behandlar ärendet och 
delta i överläggningarna men inte i besluten.  

En nämnds sammanträden ska dock alltid hållas inom stängda dörrar i ärenden  

1. som avser myndighetsutövning, eller  

2. i vilka det förekommer uppgifter som hos nämnden omfattas av sekretess enligt 
offentlighets- och sekretesslagen (2009:400). Lag (2009:447).  

I 6 kap 32 § Kommunallagen stadgas att fullmäktige ska utfärda reglementen med 
närmare föreskrifter om nämndernas verksamhet och arbetsformer.  

I nuvarande reglemente för Omsorgsnämnden lyder § 21 "Nämnden sammanträder på 
dag och tid som nämnden bestämmer." Nämnda paragraf skulle - i likhet med vad som 
gäller i flera andra nämnder - kompletteras med följande skrivning: "Nämndens 
sammanträden får vara öppna för allmänheten. Sammanträden skall dock alltid hållas 
inom stängda dörrar i ärenden som gäller myndighetsutövning och ärenden som 
omfattas av sekretess enligt sekretesslagen". 

Omsorgsnämndens föreslås besluta    

att föreslå kommunfullmäktige besluta om att Omsorgsnämndens sammanträden får 
vara öppna för allmänheten, samt 

att fullmäktige reviderar Omsorgsnämndens reglemente § 21 så att lydelsen blir ” 
Nämnden sammanträder på dag och tid som nämnden bestämmer. Nämndens 
sammanträden får vara öppna för allmänheten. Sammanträden skall dock alltid hållas 
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inom stängda dörrar i ärenden som gäller myndighetsutövning och ärenden som 
omfattas av sekretess enligt sekretesslagen”. 

Ärendebeskrivning nämndens sammanträde 

Yrkande 
Siw Karlsson, S, yrkar att sista stycket ska kompletteras med meningen ”eller om det 
finns andra skäl som au beslutar om”. 

Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på oppositionens förslag mot arbetsutskottets förslag 
och finner att oppositionens förslag antas. 

Omsorgsnämnden beslutar 

att föreslå kommunfullmäktige besluta om att Omsorgsnämndens sammanträden får 
vara öppna för allmänheten, samt 

att fullmäktige reviderar Omsorgsnämndens reglemente § 21 så att lydelsen blir ” 
Nämnden sammanträder på dag och tid som nämnden bestämmer. Nämndens 
sammanträden får vara öppna för allmänheten. Sammanträden skall dock alltid hållas 
inom stängda dörrar i ärenden som gäller myndighetsutövning och ärenden som 
omfattas av sekretess enligt sekretesslagen, eller om det finns andra skäl som 
arbetsutskottet beslutar om”. 

____ 
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§ 43 Besvarande av övrig fråga 

Ärendebeskrivning 
Birgitta Medin (M) frågar om tanken är att ledamöterna i omsorgsnämnden ska få 
fribiljetter till filmen ”Hur många lingon finns det i världen”. 
 
Förvaltningschef Pia Andersson svarar att det är Sonett film som äger filmen, men att 
det troligen finns biljetter till de nämndeledamöter som inte är kommunanställda. Alla 
kommunanställda har redan fått en biljett var till nämnda film.  
 
____ 
 


